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Zdravím, tak jsem po dlouhé úvaze došel k závěru, že můj kamarád má pravdu. Abych vám trochu
osvětlil o co se jedná, zhruba 20 let jezdím silniční motorky a asi rok motokrosové. Napadlo mě ,že si
místo motorky koupím čtyřkolku abych mohl vozit s sebou děcka na výlety ale po tom co jsem se na tom
svezl nechápu co na tom máte na silnici to je pomalý, v terénu je to pomalý, ještě se to sere (kromě
japonců) taiwan, čína, amerika atd. Ale abych se vrátil k původní myšlence takže ten můj kamarád říká:
kdo se bojí na motorce ten jezdí na čtyřkolce. Co vy na to?
Kartkarel 03.05.2011 00:15:16

No konečně to někdo napsal na rovinu!!! Máš absolutní pravdu!!! A to říkám jako
motorkář a čtyřkolkář zároveň :-DD
Daniell 03.05.2011 00:26:28

Kartkarel> pozor třeba to vypadá jako provokace ale já jen vyjadřuju svůj subkektivní
pocit nechtěl jsem se nikoho dotknout jenom to asi tak cítím :-$
Kartkarel 03.05.2011 00:31:15

Daniell> ale já se fakt na motorce bojím B-)
Daniell 03.05.2011 00:41:58

Kartkarel> já taky ale mám to rád párkrát jsem už šel na tlamu jak na silnici tak na
krosce vždycky na okruhu nebo na trati ale stejně to vždycky radši risknu na čtyřkolce
si umím představit nějakej trijálek ale když jdu za rychlostí motorka vždy vítězí a
navrch mi čtyřkolky strašně znechucují číňani
Kartkarel 03.05.2011 00:50:14

Daniell> je to vše o partě a když jsou to fajn kámoši, tak je ti jedno kdo na čem jezdí...
;-)
Daniell 03.05.2011 00:54:10

Kartkarel> to máš pravdu :-DD
prezYdent 03.05.2011 03:54:07

...čtyřkolka (4x4) je speciální vozidlo určené do terénu a s motorkou se dost dobře
srovnat nedá, viz třeba jízda v bahně či na sněhu. Nechápu lidi, co si kupujou 4kolku
bez funkčního diferenciálu a lítají s tím po silnici....
Aligator-max 03.05.2011 05:39:06
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Tak se vrať k motorce když nevíš jak se dá 4kola využít a kčemu je dobrá vždyť je
demokracie , nikdo ti to nedává rozkazem že ji musíš mít.
1Pegas 03.05.2011 05:46:44

prezYdent> a jakpak by jsi chtěl driftovat s diferákem vzadu?
prezYdent 03.05.2011 05:57:12

1Pegas>  Ty nevíš, že i zadní diferenciály mají uzávěrku?
1Pegas 03.05.2011 06:11:22

To ano, ale abys zastavoval a řadil uzávěru. Trošku nepohodlné a k ničemu.
LeonKrkon 03.05.2011 07:29:58

Vyhodnotil bych to tak, že každý stroj poskytuje jiný druh zážitků, na kolce si užívám
hlavně v zimě.
Camo-S 03.05.2011 07:56:35

Motorka je sviňa, mám už docela dost roků a něco o tom vím. Dělal jsem jak motorky,
tak auta a teď 4 kolky! (y) Je fakt že je to víc pohoda ale je tam i adrenalin i ty výlety a
každý si může vybrat co mu sedí víc...A jak píše kolega předemnou zima na kolce je
neskutečně krásná a to s motorkou nezažiješ   :-DD :-D
Dee.. 03.05.2011 08:06:46

myslim ze se pletes.Ja jsem po par jizdach na ctyrkolce zjistila ze kdybych jela na
motorce tak tu pruchodnost terenem mam mnohem lepsi a nebala bych se
prevraceni.Takze ti oponuju.Ten kdo se boji ctyrkolek jde do motorky
slezak.z 03.05.2011 09:36:00

Já mám kolku hlavně na práci. Na výlety jezdím spíš přes zimu, v létě není čas.   Taky
mám řidičák jen B (a AM) a už se mě jinej dělat nechce - testy už bych do hlavy asi
nenarval. Ale kdyby schválili pro malé A i ty skůtry 125ky, to bych se nezlobil.
Dee.. 03.05.2011 09:39:11

slezak.z> jo,ten ridicak je u mne to hlavni
georgis 03.05.2011 10:16:53

Zdravím, tak jsem po dlouhé úvaze došel k závěru, že můj kamarád má pravdu. Abych
vám trochu osvětlil o co se jedná, zhruba 20 let jezdím silniční motorky a asi rok
motokrosové. Napadlo mě ,že si místo motorky koupím čtyřkolku abych mohl vozit s
sebou děcka na výlety ale po tom co jsem se na tom svezl nechápu co na tom máte na
silnici to je pomalý, v terénu je to pomalý, ještě se to sere (kromě japonců) taiwan,
čína, amerika atd. Ale abych se vrátil k původní myšlence takže ten můj kamarád říká:
kdo se bojí na motorce ten jezdí na čtyřkolce. Co vy na to?  Po silnici smíš jen 80 km/h
to kolka udělá taky (n)  V terénu ti raptor (sporty) taky ujedou (n)  V zimě a v blátě
sedíš doma nebo v hosodě (n)  Na výletech s dětima nebudeš závodit (n)
PetrP 03.05.2011 11:36:39

georgis> Pokud vím, tak pro motorky platí maximální rychlostní limity jako pro auta.
edzzz 03.05.2011 12:15:44

já jsem měl na krosce úraz a mám to furt v palici, občas se sice na ní projedu ale na
čtyřkolce se cejtim bezpečněji. jinak že v terénu raptor 7OO ujede krosce? hmmm ani
prd, maximálně když je napadané mokré listí atd jinak si čtyřkola ani neprdne. jezdím s
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kámošem co má ostré 450
mirolinek 03.05.2011 12:23:04

daniell- a motorky se neserou?
Levis29 03.05.2011 12:33:09

Klidně se přiznám že se motorek bojím :-D a taky mě to nikdy nenadchlo -taky mě
nelákají výlety po smradlavé asfaltce mezi smradlavými auty s agresivními řidiči
-nevidím nic na tom se hnát 200km/h po silnici, snad kromě adrenalinu ale ten plyne z
toho že se můžeš ve vteřině zabít -chci jezdit celý rok, ne jen cca 7 - 8 měsíců -kdo
neprojezdil na kolce celý rok nemůže nic pochopit - musíš zažít řádění na sněhu v zimě
(to především:-)) - výlety do přírody na jaře a v létě - a bahno na podzim --- pak je ti
úplně jedno že tě předjede kroska v terénu a moto na silnici, o tom totiž čtyřkolka
vůbec není!!! -tobě můžou čínani čtyřkolky znechutit ale dalším X lidem je naopak
zpřístupnili
drobec 03.05.2011 13:01:21

kazdy stroj ma svoje caro - ci je to auto, motorka, 4kolka, traktor .... to co vravel ten
tvoj kamos je blbost - jazdil som dlhe roky na motorke a nebojim sa toho, mne prijde
4kolka skor ako pohodove vozitko pre ludi co nemaju potrebu sa nekam hnat - sadnes
a prtkas si - nieco ako choppre - aj motorkari sa medzi sebou sekaju /cestne vs enduro
vs chopper/ cize nech jazdi kto xce na com xce - hlavne nech mu to robi radost
renda1977 03.05.2011 13:22:33

drobec> (y) (y) (y)
arai 03.05.2011 13:25:52

Chceš srovnávat dvě věci, které se dají srovnat dost těžko. To není ženská. To je
4kolka a to je motorka. Každé je o něčem jiném.
drobec 03.05.2011 13:27:01

este som zabudol dodat ze som sa na motorke tiez vyrypal - v lese kvoli "ekologickej"
tazbe dreva - polmetrova brazda od traktora plna blata takze to nebolo vidiet - a
predomnou buk - nemat uzavretu prilbu tak si na korenoch zlomim sanku - bol som
zasvineny uboleny jak svina ale od jazdenia ma to neodradilo -   cize nech jazdite na
comkolvek - moto, 4kolka - prilba moze len pomoct
scarymovie 03.05.2011 13:47:38

arai>Chceš srovnávat dvě věci, které se dají srovnat dost těžko. To není ženská. To je
4kolka a to je motorka. Každé je o něčem jiném.

  s těma ženskéma to taky nebude tak jednoznačný :lol: :lol: :lol:
Mitchz 03.05.2011 13:57:11

Skvěle, skvěle to napsal Levis 29! (y)   Jinak jak může někdo srovnávat čtyčkolku s
motorkou??? Neříkám srovnat čtyřkolku s chopperem, čtyřkolku s crosskou, čtyřkolku
se silniční.. Ale s jen nějakou "motorkou"? I motorky mezi sebou mají svoje, majitel
který vlastní 20 let choppera, asi nevyžaduje to samé uspokojení co borec, který lítá na
crossce v lesi :-)  No jo no nesrovnávatelné věci, motorku můžeš v říjnu dát do garáže
a chodit se na ní dívat :) Neuděláš s ní žádnou práci...Na čtyřkolce nemůžeš brát ve
100km zatáčku a ve 160km letět rovinu, projedeš takřka všude v lesi rychleji apod.. 
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Ale zase v autě si zapneš klimatizaci, autorádio, jezdíš v dešti.............:-)
scarymovie 03.05.2011 14:01:01

Mitchz> a jak víš, že na kolce nemám klimu :-P :lol: :lol: :lol:
Levis29 03.05.2011 14:09:11

To je náhoda a zrovna teď začlo u nás chumelit,když je tu takové téma... jdu to projet
to bude asi letos poslední jízda na sněhu! Kdo se bojí motorek a jezdí na čtyřkolce tak
právě teď jde jezdit :-DD
Levis29 03.05.2011 14:10:32

martinur 03.05.2011 14:29:12

Divné téma, nicméně od toho tady forum je. Lidé jezdí na čtyřkolkách, protože chtějí a
baví je to. Ne proto, že se bojí. Pokud šel autor vlákna již několikrát na motocyklu "na
tlamu" tak je pravděpodobné, že cosi je špatně. Čili zakladatel vlákna udělal dobře, že
mezi nás zavítal (y) , třeba se na 4kolce "najde" :-).
arai 03.05.2011 14:32:29

scarymovie>arai>Chceš srovnávat dvě věci, které se dají srovnat dost těžko. To není
ženská. To je 4kolka a to je motorka. Každé je o něčem jiném.  s těma ženskéma to
taky nebude tak jednoznačný :lol: :lol: :lol:

  Hele, všechny mají v rozkroku díru, tudíž prázdno. My tam máme alespoň něco a říká
se, že tím i myslíme. :-D :-P :-P
danyquad 03.05.2011 14:36:48

pro mě se motka a kolka krásně doplňují kolky si užívám hlavně v zimě, na jaře a na
podzim kdy motorka spí...asfalt na kolce nejezdím a užívám si výhradně v terénu
motorky si užiju když je venku hezky... není nic krásnějšího než adrenalin v zatáčkách
v Alpách nebo se jen prostě protáhnout na chvíli někam po okolí na kafe a ne se honit
na kolce v prachu mezi nasranejma turistama. Co oboje spojuje jsou kámoši a různý
srazy, kde se pokecá a zapaří. Hlavní je mít rád prostě motory.
Řezňa- 03.05.2011 16:26:26

Každé má svoje pro a proti, at si každý koupí to co mu sedne a nebol má toho více.
Taky mám rád ježdění na motorce v zatáčkách ale zase s kolkou v lese.
DUSHA 03.05.2011 16:30:58

Já jezdím na čtyřkolce z několika důvodů...  1. Od malinka jsem vyrůstal v
autokrosovým a rallykrosovým prostředí, tudíž u mě vyhrávaj 4 kola, ale s autem či
bugynou se v přírodě moc nevyblbnu aniž bych nezpůsobil pohoršení a nějakou újmu
na majetku nehledě na peníze co to stojí. 2. Z motorek mám velkej respekt, jelikož na
všem co má motor jezdím jak dobytek a zkouším limity. Ma silnici to ale bohužel
kolikrát je o chybě a nepozornosti ostatních řidičů. Když vystoupím z kolky tak můžu
být naštvaný akorát na sebe. 3. Nechci čekat na duben a končit v září a ještě se modlit
ať to moc neproprší abych mohl vyrazit. Ať je -20 a spousta sněhu nebo hromady blata,
všechno má svoje kouzlo a mě hlavně nic nelimituje. Prostě vyrazím. 4. Na čtyřkolce
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jsem se koukl na taková místa kam bych se nikdy asi nepodíval a jen sem zíral co je po
okolí za parádu kde jsem nikdy nebyl. 5. Jak jsi sám psal, máš už za sebou nekolik
padáků. Mě to ale za tu slávu a pobavení hospody na tejden za ten risk nestojí. :  6.
Valit v lese mezi stromama osmdesát a do každý zatáčky driftem a jaště nějeká ta díra
k tomu je sakra adrenalim ! 5. Jestli se někdo chce bavit o tom co je na trati rychlejší
jestli ostrá kolka či motorka, tak jsem přesvědčen, že zrovna v téhle amatérské rovině
ve které se tu bavíme je to pouze otázka odvahy a umu jezdce nikoliv limitem stroje
;-)   Závěrem: Každý chce od svého motokoníčka něco jihého a rčení "kdo neumí na
motorce koupí si čtyřkolku" mi přijde jako pokus dát jako motorkář najevo nějakou
nadřazenost která ale bohužel je právě jen v očích motorkářů. Naštěstí jen některých
;-) :-P
jade.blesk 03.05.2011 16:52:26

zdarec,at si jezdi kazdy na cem chce ,klidne i na trakaři jestli mu je dobre a dobra
parta
xsob 03.05.2011 16:57:26

Chlapy trochu má pravdu, jen to opravím. Kdo nemá strach "jezdil" na motorce. Moje
zkušenosti, strach nemám do dnes ale vždycky sem měl pud sebezáchovy trošku víc
citlivej. Dost kamarádům, který strach neměli žádnej už sem byl na pohřbu a s toho
důvodu, když sem potom měl rodinu sem motorku prodal, bo žena už o ní nechtěla ani
slišet, co se zabil můj skoro bratr a taky ve mě začala fungovat větší zodpovědnost. Za
další naše silnici zdaleka neumožňujou využití silniční motorky, je to běs co se tady
děje. No takže to vystřídala kolka, se kterou se vyblbnu dositosti a nepotřbuju tolik
času. No a zatřetí - Rely se nikdy nevzdám :lol:
olinm 03.05.2011 17:00:28

..já myslím, že to není o odvaze ale o tom co jsme si přinesli v srdci na tento svět!
:-DD
trloň 03.05.2011 17:15:02

Já jezdil z bráchou suzuki sv 6ti kylčo.pak 2roky endurko XR ale po okoštování 4kolky
už bych neměnil.V zimě kam chci,v létě at je jak chce kam chci dojedu,vyletky s
přítelkyní,bahnění,práce zastane taky hodně. Ted prostě už jen 4x4 s
uzavěrkama,navijákem a tažné a jak se projedeš na pořádné kolce tak nevymění,Max
skůtra do ochodu do města (y) :-)
Ziky16 03.05.2011 17:28:23

edzzz>já jsem měl na krosce úraz a mám to furt v palici, občas se sice na ní projedu
ale na čtyřkolce se cejtim bezpečněji. jinak že v terénu raptor 7OO ujede krosce?
hmmm ani prd, maximálně když je napadané mokré listí atd jinak si čtyřkola ani
neprdne. jezdím s kámošem co má ostré 450

  To už není o výkonu, ale o zkušenostech jezdce ;-) takže ujede i neujede.
Řezňa- 03.05.2011 17:48:27

Ziky16>edzzz>já jsem měl na krosce úraz a mám to furt v palici, občas se sice na ní
projedu ale na čtyřkolce se cejtim bezpečněji. jinak že v terénu raptor 7OO ujede
krosce? hmmm ani prd, maximálně když je napadané mokré listí atd jinak si čtyřkola
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ani neprdne. jezdím s kámošem co má ostré 450  To už není o výkonu, ale o
zkušenostech jezdce ;-) takže ujede i neujede.

  A když ostrá 450 tak taky ostrá 450...
Ziky16 03.05.2011 17:52:30

Jenže rozdíl je v tom že on jezdí s 350 Raptorem :lol:
Řezňa- 03.05.2011 17:52:58

trloň> Skůtr je doma taky, na asfaltu to je uplně jiné svezení. Když jedu asfalt tak
většinou skůtr, jede docela svižně, ale do terénu ne-e.
edzzz 03.05.2011 18:05:59

ted mám 700, ale nemůžes srovnávat raptora kterej má přes 200kg, 450 hondu se
100kg plus mínus :)když každná má zhruba stejný výkon.. jasně že je to o umění ale
motorka ti dá...
Ziky16 03.05.2011 18:10:16

No když myslíš ;-) ... Za to Bashan natrhne všem prdel! :-DD
Řezňa- 03.05.2011 18:23:38

Ziky16> ale prdlačka Bashan, ale co teprvé takový linhai :-D :-P
Baheňák 03.05.2011 18:27:44

Ziky16>No když myslíš ;-) ... Za to Bashan natrhne všem prdel! :-DD

  to si piš že natrhne ale né rychlostí ale nějakým šroubem ze sedačky minimálně na tři
stehy :lol: :lol:
Camo-S 03.05.2011 18:30:51

Pánové bavíte se tady každý o něčem jiném, někdo má rád vdolky jiný holky. Srovnání
není možné stejně jako dávat dohromady jabka s hruškama.  Nakonec každý máme
své představy a podle toho jsme taky volili svoji zábavu nebo třeba i jen na kochání a
třeba mě baví se kochat celý rok. Kdo to má na závodění tak taky závodí jen ve své
kategorii (y)
Ziky16 03.05.2011 18:42:51

Baheňák> :lol: výborně si to vystihl :lol: :-DD
DUSHA 03.05.2011 18:50:04

Baheňák> sem mrtvej ! :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
babynek 03.05.2011 19:06:44

zalezi na profilu trati nebo terenu, vemu ostrou 450 jak quad tak moto (cross) tak v
clenitem terenu, v lese a na velkych vyjezdech je na tom lepe motorka. uzsi stavba,
mensi hmotnost, moznost vystoupit prakticky bez nasledku jak stroje tak cloveka. zase
4 kolka na rovnem terenu s dlouhymy prijezdy zatacek je na tom lepe, motorka nema
dostatecnou trakci, kterou 4 kolka zase disponuje.  jinak jsem udelal uplny opak nez
kolega co to zalozil, prelezl jsem ze 4 kolek navic na silnicni sportovni moto. na moto si
uzivam teple dny, kdezto 4 kolku mam ted na zimu a trosku do nepohody, ale ne ze
bych ji nevytahl i kdyz je krasne. V provozu jezdim jen v cas kdy uz neni tak strasne
preplneno a trasy, kde vim, ze se da relatine svizne pojezdit bezpecne. jinak pro
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adrenalin si chodim na okruh. V provozu obcas tech 200km/h taky dam, vsak to neni
zadna prevratna rychlost, ale spis si uzivam pohodouvou jizdu ala
Opava-Bruntal-Skritek-Cerv.sedlo, Makov, Sance, Vitkov atp.. Zajimave je jak je zazita
predstava lidi, kteri nemaji k moto vztah, ze v dnesnim provozu se nesvezou a musi
jezdit 200km/h myslim, ze jako 4kolkari kteri maji v CR velice pomerne mensi
zastoupeni vzhledem k motorkam bychom tohle asi kazdemu co jezdi na moto blbe
vysvetlovali. Treba me zatim vubec nebere treba jezdeni na vodnich scootrech a taky
vsechny nehazim do jednoho pytle, ze to jsou magori a blazni :). 4 kolkou jsme prosel
nejakym vyvojem, nyni krapet stagnuji, ale to jsou spise osobni zalezitosti nema to nic
spolecneho s nechuti jezdit, tu mam, ale hold nima casu :). V patek bokud nenasnezi v
Brne tak se snad zase svezu po zime na okruhu...toz asi tak pro odlehceni :)
Palečkář 03.05.2011 19:22:53

prezYdent> (y) (y)
Baheňák 03.05.2011 19:59:13

ne nadarmo se motorkářům říká Dárci a mi čtyrkolkáři je jednou možná budem
potřebovat :lol: myslím ty vnitřnosti z nich:lol: :lol: :lol:
pirda 03.05.2011 20:21:34

Všechno má své,já si zase nedokážu představit jak beru věci na ryby a jedu na motorce
:lol: ,nebo jak přijedu pro metr dřeva s ,,pávikem ,,za motorku :lol: ,ale zase je asi
nuda objíždět v dnešním provozu třeba republiku na čtyřkolce po silnici. (n) Jak psal
Aligator-je demokracie :-DD
arai 03.05.2011 20:24:42

Zkus přikurtovat 5 metrovou pomlázku na mašinu.  4kule, je 4kule :-)
Cali 03.05.2011 20:33:19

To je zase provokační téma :-D jak bych asi s motorkou táhal vozík za sebou a něm
dřevo??? :lol: :lol: jinak nezmám kolkařa co se naváží do motorkářa tak bych taky byl
rád kdyby se do nás nikdo nenavížel ale jinak je demokracie :lol: :lol: :lol:
orim123 03.05.2011 21:09:17

Ja mam iny nazor, na motorke jazdim od 12 rokov a moje porovnanie ATV vs
MOTORKA:  - na ATV (quad) sa viac narobis - nemoznost klopit v zakrute - ATV -
celkovo horsie ovladanie  + na ATV s automatom si zajazdi kazdy + ATV - siroke
vyuzitie  ale povedzme si to tak, ATV aj MOTO nevozi telo ale dusu. Takze je jedno co
mas, hlavne nech ti to robi radost.
t00ny 03.05.2011 23:03:38

ze se na motorce (crossce) neda ve snehu? :D :D hehe a kdyz uz je teda hodne snehu
tak to zapadne i kolka sedne si na bricho a jsi v ...... potom tu jsou pasy ale ty jdou tez
na oboji :) kdo chce delat praci jde kolka + vylety, apod.. kdo chce ciste
zavodeni,skoky a ja nevim co= motorka
jade.blesk 03.05.2011 23:33:52

nesmyslne kecy o nesmyslech,kazdemu priroste k srdci neco jineho,jako treba
kolka,motorcka,chlast,zeny a jine zaliby B-) B-)
fofr77 04.05.2011 00:03:12

Téma: kdo se bojí na motorce, ten jezdí na čtyřkolce zajímavý názor, tvého kámoše.
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třeba Já, jezdil jsem od 15let na motorce a moje první byla ČZ 250 a poslední Honda
F4 supersport no a v roce 2001 jsem potkal zhulenýho blbce který to do mě v zatáčce
nahulil, a Já se znova narodil. bohůžel z ochrnutou L rukou, to jsem trochu ted odbočil
od témata. každopádně se nebojim!!! žádné motorký a rád si zejedu na Masarikáč za
blbnout a zkusit co holka dovede! ale bojim se už, jezdit po naších silnicích které
nejsou vůbec bezpečné pro motorku a čekají na ní na každym metru nástrahy at je to
stav vozovky nebo řidič který tě ignoruje. proto jsem sednul na kolku ze sportuvni
duchem a jsem srtašně spokojený, kilo to uhání a adrelalín tam nechybý. jínak už jsem
z pubertálních let vyrostl :lol:   :lol: :lol: :lol:
fofr77 04.05.2011 00:06:36

ten to citát se mi líbý (y) (y) :-DD   ale povedzme si to tak, ATV aj MOTO nevozi telo
ale dusu. Takze je jedno co mas, hlavne nech ti to robi radost.
georgis 04.05.2011 08:18:16

Daniell Daniell Daniell Daniell  Založíš vlákno a pak se k tomu neviádříš ???????
scarymovie 04.05.2011 09:35:56

georgis> nesmíš do něj frčet, asi se urazil :lol:
arai 04.05.2011 09:47:35

Možná, že chce zamknout vlákno.
Grizzly660 04.05.2011 12:39:13

Štvorkolka poskytuje oveľa viac možností na adrenalín, zábavu ako kroska. Nie však
každá a rozhodnie nie v max. rýchlosti v teréne. Presvedčil som sa o tom hneď počas
prvej zimy v roku 2002. Kamoš mal starú krosku ČZ 125 a ja Yamahu Blaster. Prišli
sme na kraj zamrznutého, pooraného poľa. Kroska ním prefrčala naprieč tými hlbokými
brázdami na zadnom kolese a ja som si po pár metroch skoro vyrazil zuby o rajdy a
takmer vyletel z mašiny. Na hrboľatom tvrdom teréne nemá štvorkolka oproti kroske
šancu, lebo jazdec tú skackajúcu potvoru nemá šancu dlho udržať pod kontrolou a musí
ubrať. U koliek s reťazovým prevodom je otázna aj priechodnosť ťažkým terénom oproti
kroske. Chránič rozety na kolke sadne do blata či na kameň a kolka stojí, kým kroska v
pohode frčí ďalej. Úplne iný level sú však úžitkáče 4x4. Tie poskytujú tak širokú oblasť
využitia, že sa to s kroskou nedá porovnať. Každý si môže vybrať ten svoj druh
postihnutia .. A k tvrdeniu "kdo se bojí na motorce ten jezdí na čtyřkolce" dodávam :
jazdím na úžitkáči pravidelne každý týždeň na motokrosovej dráhe spolu s kroskami.
Na štvorkolke je to oveľa náročnejšie na fyzičku ako na kroske a od istej rýchlosti aj
oveľa nebezpečnejšie. Kto neskúsil, nepochopí, čo to potrebuje fyzičky a techniky krútiť
vyše 300 kg vážiacu mašinu na trati postavenej pre moto.. KTO NEVLÁDZE NA
ŠTVORKOLKE NECH JAZDÍ NA KROSKE, tak by som to ja videl ..
pumpy123 04.05.2011 14:22:36

já měl pincka Máňu a blbnout se s tím dalo, vím že jinou motorku ani nechci 4kolka mě
baví proto ji mám
palo7 04.05.2011 15:26:00

bojím se na 4kolce i na motorce, zkouším to překonat :lol:
oldgreen 04.05.2011 18:34:05

No já se nebojím na ničem, ale teď na stáří jsem si vybral 4kolku. A to proto, že jsem
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chtěl sem tam svést i manželku. A v přírodě je to vždycky pěkné. Na silnici je to o
život. :lol:
ps77 04.05.2011 20:27:57

ps77 04.05.2011 20:33:06

rád se já i můj ren objetujem na test kdo z koho podle mě jasně 4X4 to je jeden zmála
příkladů hlavně má osobní zkušenost ta je k nezaplacení sežeň si moto bube prdel
ado76 05.05.2011 21:59:01

Ja absolutne nemám vztah k motorkám. Mam babetu čo je asi bicykel s motorkom,
takže to nepovažujem za motorku. Nikdy som po nej netúžil aj ked som si pár krát
zajazdil či ma to chití ale nič. Kamoš mi požičal Bruta 750 a bol som v tom. Teraz
jazdím 4kolkou vždy keď mám trocha času a stále ma to viac baví. Je to ako keby
niekto porovnával vodný skúter so snežným! To neznamená že sa ten kto jazdí
snežným bojí vody je to preto lebo to má rád!A ja mám rád jazdu na 4 kolke.
prestige007 06.05.2011 11:51:10

palo7>bojím se na 4kolce i na motorce, zkouším to překonat :lol:

  Já se bojím na silnici i bez čtyřkolky a motorky :lol: :lol: :lol:
Pheatony 06.05.2011 11:57:46

Na ctyřkolce je to víc o hubu tak že se nedá říct že kdo jezdí na čtyřkolce je posranej s
motorky .... Čtyřkolka je nebezpečnější je vratká a člověko si musí hlidat před sebou
dvě stopy což je kolikrát dost o huby když na louce třeba potom chytnete díru ... Pak
letíte na budku ani nevíte jak :D ale na motorce jedete zase rychleji no .... Dalo by se
otom spekulovat do nekonečna :D
martinur 06.05.2011 12:03:16

Pheatony> Mám na motocyklech za posledních 22 let přes 100 000 km bez nehody,
mám třetí 4kolku a mohu jen konstatovat, že 4kolka rozhodně není nebezpečnější než
motocykl. Když si rozbiji hubu sám, je to moje chyba. Ale na motocyklu jsi podstatně
více vystaven libovůli (zlovůli) jiných účastníků silničního provozu. Rizika jsou
nesrovnatelná, ostatně statistiky nehodovosti hovoří v neprospěch řidičů motocyklů
jednoznačně.
LeonKrkon 06.05.2011 12:11:00

martinur> podle mě je motorka opravdu nebezpečnější než 4kolka (hlavně kvůli
rychlosti a zrychlení a zranitelnosti stavem silnice), navíc motorka a to si málokdo
uvědomí, málo brzdí  Ale přesto nesouhlasím s vyjádřením v úvodu vlákna. Všechno
má své a nejlepší je oboje
Pheatony 06.05.2011 14:47:06

martinur> Jasně ale já mylim ty co jezdi v terénu né po selnici :) jako myslim zě quad
sportky na silnici by se rosekavali o hodně vic než motorky :
Řezňa- 06.05.2011 15:14:51

Založil jsem stejné téma na foru motorkari.cz, takže pokud by někoho zajímaly názory
motorkáři můžete něco počíst. http://www.motorkari...il/?ft=108026&fid=31
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Lupíno 06.05.2011 15:36:49

Řezňa-> už jsem koukal jak se to tam rozjíždí
oldgreen 06.05.2011 16:18:04

Řezňa-> Zdar, tak ty jsi teď podobojí :lol: :lol:
Bořek-Stenly 06.05.2011 18:49:00

Co je to zase za hovno vlákno. Trochu tě asi povozím na Sůze :lol: :lol: :lol: 

crashtestman 06.05.2011 21:41:53

Bořek-Stenly> Jasny musi tahat za plyn-vsude :-DD :-DD
pool-450 06.05.2011 23:19:55

Jezdil jsem na RM 250 a teď mám ltr450.Motorka dobrý,když jdeš na hubu( a to je dost
často) odkopneš ji pryč.Když jdeš na hubu na kolce,kope kolka tebe,Nebo na tebe
lehne.Kdo říká,že když neudržíš motorku,jezdíš kolku,tak ať přijde a chci ho vidět na
trati,rád mu půjčím LTR za půjčení motorky a věřím,že ho s jeho motorkou předjedu. A
VĚŘÍM,ŽE VYDRŽÍM JEZDIT DÉLE NA MOTORCE,NEŽ ON NA KOLCE.
Řezňa- 06.05.2011 23:26:39

oldgreen> Alé né, já tam byl už před quadmanii :lol:
jade.blesk 07.05.2011 03:14:47

JEZDIL JSEM VSECHNO NA CEM SE DALO ZA KOMANČU,PAK JSEM HAVAROVAL, A
DOSTAL JSEM STRACH ZE BYCH SE MOHL ROZBIT NA MOTO , HAVAREK BYLO DOST,
BAL JSEM SE I CTYRKOLKY ,ALE CASEM JSEM ZJISTIL ZE RIDICI OSTATNICH
MOTOROVYCH VOZIDEL JSOU DALEKO NEBEZPECNEJSI, A PROTO MI NIKDO NEMUZE
MIT ZA ZLE ZE JEZDIM VIC TERTEN NEZ SILNICE B-) B-) B-)
slezak.z 07.05.2011 09:10:56

jade.blesk> Přesně jak píšeš. Můj názor je, že kolka i motorka jsou sami o sobě
bezpečné/nebezpečné skoro stejně. Ale u motorky svěřuješ svůj život do rukou
ostatních řidičů a v tom je ten problém. To u kolky není, protože ta se na silnici
většinou nepohybuje.   Na kolce i motorce se můžeš rozmáznout vlastní blbostí, ale u
motorky se k tomu navíc připočítává blbost všech ostatních řidičů. Do tohoto rizikového
podniku se já už nehrnu a zůstávám s kolkou v terénu, pokud možno daleko od všech
ostatních.  Když je člověk mladej, nemá děti, zodpovědnost atd., tak to neřeší a lítá na
motorce. Jakmile ale příjde rodina a dostane se na silnici do nějaké té krizovky, kdy ho
málem nebo opravdu někdo smete, začíná víc přemýšlet (pokud už není na pravdě
boží) a pak opravdu přichází i ten strach, o kterém byla řeč v úvodu. I když to Daniell
myslel možná trochu jinak. Ale asi bych potvrdil, že kdo se začal bát na motorce a
nechce se vzdát řídítek, přechází na 4kolku a ze silnice mizí do lesů.
Zrzoun 07.05.2011 09:35:47

[quote]slezak.z>jade.blesk> Když je člověk mladej, nemá děti, zodpovědnost atd., tak
to neřeší a lítá na motorce. Jakmile ale příjde rodina a dostane se na silnici do nějaké
té krizovky, kdy ho málem nebo opravdu někdo smete, začíná víc přemýšlet (pokud už
není na pravdě boží) a pak opravdu přichází i ten strach.  Přesně tak, jak jsi napsal.
Když už nejde jenom o Tebe, ale máš děti a rodinu(někdy), tak máš nějakou
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zodpovědnost a pak máš strach coby bylo kdyby........
sparkl67 08.05.2011 10:28:44

Vy tady pořád řešíte adrenalin já mám čtyřkolku na práci, chtěl bych vidět motorkáře
jak si nasadí na záda otěže aby mohl z vyvážečkou do lesa na dříví :-D Jistá část
čtyřkolek přichází národu na pomoc místo těch samodělů a traktůrků co se kdysi na
koleně vyráběly. A pokud jde v mládí o adrenalin tak na to je jen jeden lék honit ho a
holky. :-D
nespik 10.05.2011 17:35:30

Sleduju seriál "Ewan McGregor: Na mašině kolem světa" a když se dívám jak na trošce
bláta se s mašinama válí po zemi - tak zlatá kolka.
westik 10.05.2011 18:14:42

Mám podobnej názor.Když jsem se finančně trochu zahojil,rozhodoval jsem se ,jestli se
vrátit k motorce nebo zkusit čtyřkolku.V této době se mi zabil kamarád na
motorce(kamion si řekl,že předjíždět muže i když je proti němu motorka) a druhej se
zmrzačil(paní usoudila,že blikr doprava se dáva při zatáčení vlevo).No tak volba byla
jasná....nelituji tohoto rozhodnutí,i když mám po 5 letech zase chuť si koupit enduro.
xsob 11.05.2011 17:48:56

Jen k těm motorkám, dávám fotku z dneška co se mi naskytlo vidět, tet jen nevím kdo
bude mít větší strach, jestli ti na fotkách, nebo ti co jim budou ujíždět :lol: Bylo jich 70
Ještě mají žlutý vestičky s nápisem Pol.... fuj, nechci bejt sprostej :lol:  

 

 

Kartkarel 11.05.2011 19:19:00

je humorné sledovat, jak mi Češi (Moraváci, Slováci, Slezané, Prajzáci...) máme
tendenci ostatním vnucovat svůj názor :lol: :lol: :lol: No není to jedno...občas na
motorce, občas na čtyřkolce...kdo má škváru, tak to kombinuje s Ferrari nebo třeba s
Lamborgini...nebo třeba s Mercedesem z roku 1935 se stupátkem a pancéřováním... ;-)
Max500 11.05.2011 21:35:46

Jen pro silné povahy: http://www.facebook....50884270006&comments
hesin1 11.05.2011 21:38:39

Souhlasím,já jsem se zasek na Simsonovi a teď se na obsahu 800 cítím fajn :-$ :-$ :-$
Kartkarel 11.05.2011 22:02:08

hesin1> mě aby se to nepletlo, tak mám čtyřkolku těžkou přes 300 Kg a motorku taky
:lol:
fofr77 11.05.2011 22:52:39

xsob>Jen k těm motorkám, dávám fotku z dneška co se mi naskytlo vidět, tet jen
nevím kdo bude mít větší strach, jestli ti na fotkách, nebo ti co jim budou ujíždět :lol:
Bylo jich 70 Ještě mají žlutý vestičky s nápisem Pol.... fuj, nechci bejt sprostej :lol:    
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  jo ty už jsem v brně zažil, ale eště máme dost času než stáhnou čas 2:20 :lol: :lol:
:lol:
kamilbrut 11.05.2011 23:00:42

Zdar,tak za mě vyhravá na milion procent čtyrkolka.v mladí jsem měl několik motorek
a hlavně vubec žadnej respekt k nim.Nebyl problem jezdit 200km.rychlostí po zadnim
kole a pořadně si to užívat.Bohužel i na mě čekalo překvapení v podobě
blbečka,kteremu bylo 20let a řidičak si dělal na šestej pokus.V době kdy jsem ho
předjížděl odbočil vlevo a jednoznačně mi nedal přednost.Od policie jasnej viník on,od
okresního soudu jasnej viník on a když se odvolal ke krajskemu soudu tak nějaka
přiblblá soudkyně smetla ze stolu znaleckej posudek 70ti letyho soudního znalce,kterej
celej život strávil posuzovánim nehod motorek a řekla,že znaleckej posudek je
nadhodnocenej a toho frajera sprostila obvinění a tudíž není viník. Motorka na kaši a
pojištovna mi nedala ani korunu.Nechci aby jste se všichni pozvraceli a proto vám
nebudu ukazovat fotky mejch nohou po tyhle raně a to jsem jel pouhejch 47km za
hodinu.Pul roku na vozíku a tři roky o berlích vás donutí zamyslet se jestli si takový
zranění udělat sám nebo si ho nechat udělat od blba,kterej se vám pak směje do
ksychtu proto,že se mu nic nestalo.Na silnici rozhodně pomalu nejezdim,o tom svědčí i
to,že jdu po šestý odevzdat řidičak,ale jestli si rozbiju hubu v lese o strom,tak si za to
mužu sám a né nějaký hovado co neumí řídit.
Titán 12.05.2011 07:39:11

kamilbrut> S tím souhlasím . Ještě jeden poznatek začalo bejt módou zakazovat
4kolkářům trénovat na tratích :-| protože pánům od motocross (u) vadíme a prej moc
:-D prášíme tak tlačí na provozovatele a ti nám zakazují ježdění a odůvodňují to tím že
ponáas nestíhají upravovat trať :a ničíme motorkám drážky a přitom 4kolky platí za
ježdění na trati víc než motorky : :-$ tak zase nezbejvá než jezdit po lese :[ a plašit
zvěř a turistické nadšence :´-( .
hesin1 12.05.2011 07:39:45

kamilbrut>Máš můj souhlas,je to jeden z hlavních důvodů,proč ani já do dvou kol nejdu
(ale láká mě to).Denně řeším tyhle blbečky v autě a jak jsem dřív rád jel kamkoliv,už
se tak netěším a do jízdy po silnici neženu.  Zas je pravda, že uprostřed lesa blbě
přistává záchranářskej vrtulník :-$ :-$ :-$ :-$
danyquad 12.05.2011 10:46:46

kamilbrut> ahoj. Co se Ti stalo je smutný a když už nic tak alespoň k nasrání. Na
druhou stranu se ale neštěstí a problémy můžou stát skoro kdykoli a kdedoli...na kole,
in linech, lyžích nebo v běžným životě. Přerazil jsem si páteř na lyžích a rozsekal klíční
kost na čtyřkolce, sportce :-)   Jak už jsem tady psal, pro mě se kolka a motka krásně
doplňují a hlavně je to o dobré partě, něco si užít a uvidět.  Tak jak nemusím pálit po
lese 80tkou na kolce ( zvlášť když je hezky a jsou tam lidi) a mám raději triálek,
nemusím být na motorce zalehlej a brousit ušima asfalt ( zvlášť když je silnice
přecpaná autama). :lol:   Porovnávat, co je lepší a nebo složitější, jestli motorka nebo
čtyřkolka, myslím ani nejde. Tak jak je x typů motorek tak je x typů čtyřkolek. Nejde
srovnávat motocross s enduro a supersportem, stejně jako nejde srovnávat užitkáče,
sportky a speciály na quadcross.
xsob 12.05.2011 17:36:59

fofr77> :lol: Vodili je instruktoři, skupinky tak po 10ti, ale po pár kolech už štrejchali
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kuframa o zem :lol:
Ziky16 12.05.2011 20:59:33

Bořek-Stenly>Co je to zase za hovno vlákno. Trochu tě asi povozím na Sůze :lol: :lol:
:lol: 

  Já taky povozim na Yamaze :lol: :lol: :lol:  

nebu 12.05.2011 21:47:05

Neudržím na motorce rovnováhu a ani nevím jak se to dělá :lol: :lol: proto sedlám
čtyřkolku
Baheňák 12.05.2011 21:49:55

nebu>ty ji neudržíš ani na kolce :lol: :lol:
banndit 15.05.2011 11:15:18

lidská blbost vážně nemá mezí... :lol: :lol:  pokud má někdo pocit že čtyřkolka je
pomalá at se jednou podívá na mistrák..to co skáčou na čtyřkolkách nedá ani polovina
jezdcu na motorce. Navíc neni kolka jako kolka... :-DD
AtvNelu 15.05.2011 22:48:14

Daniell - prej kdo se boji na motorce,ten jezdi na čtyrkolce.Spiš naopak,To bych chtel
videt jak tvuj kamarad jezdi na čtyrkolce nekde v lesu,a pred nim nejaky
kopec.Kamarad da nohy na rameno ,a řekne co blazniš ja na to nesednu.Vetši
adrenalin zažijes na čtyrkolce,napriklad když ses na jeden kopeček a viš že jestli
šlapneš na spojku,nebo pridas plyn vic než je treba tak ses v pi.. :lol: :-DD :-DD (y)
t00ny 18.05.2011 23:30:18

banndit jsi fakt mentalne nekde na marzu ne? myslis si snad co nevyjede kolka
nevyjede motorka? zalezi teda na podkladu,rukou, a gumach
banndit 19.05.2011 21:22:20

t00ny>banndit jsi fakt mentalne nekde na marzu ne? myslis si snad co nevyjede kolka
nevyjede motorka? zalezi teda na podkladu,rukou, a gumach

 Hele ty mentálně někde jinde,nauč se číst a pak něco piš.Nepsal sem nic otom co
vyjede víc.Nehledě na to že z vlastní zkušenosti vím že motorka co se týče výjezdu
vyjede víc už jen z toho duvodu že má daleko větší akceleraci pod kopcem než kolka.
Tak se hoď do klidu a příště čti pozorně. :-DD
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